
Zápisnica 
zo zasadnutia komisie pre školstvo a šport zo dňa 15. 11. 2007 

 
Prítomní :  
Mgr. Imrichová, M. Pikulíková, Mgr. Bugáňová,  Mgr. Petáková, M. Orth, L. Algayerová, 
J. Poláková, Mgr. Ocilková, B. Veselá  
 
Ospravedlnení: Ing. Klementisová, Mgr. Janyšková,   
 
Neospravedlnení: R. Krška, Ing. Mrva, Mgr.  Canková, 
 
Návrh programu: 
 

1. Otvorenie 
2. Akčný plán – informácia o plnení úloh 
3. Informácia o schválenom zvýšenom rozpočte na originálne kompetencie 
4. Výberové konanie na miesto riaditeľa ZŠ Lamač – informácia 
5. Využitie telocviční na ZŠ Lamač 
6. Návrh na zvýšenie stravných jednotiek 
7. Vianočný šachový turnaj o pohár starostky 
8. Udeľovanie cien  starostkou najlepším športovcom 
9. Rôzne 

 
K bodu 1 
 
Predsedníčka komisie pre školstvo a šport Mgr. Mária Imrichová privítala prítomných 
členov komisie.    
Prítomní členovia KŠŠ odsúhlasili navrhovaný program. 
 
K bodu 2  
 
Komisia vzala na vedomie podrobnú informáciu o plnení úloh Akčného plánu.  

- M. Orth – dotaz k projektu č. 1.4  - či bola vykonaná revízia výdatnosti studne, 
bude dostačujúca kapacita na zavlažovanie? 

- Mgr. Petáková – do studne bude inštalovaný výkonnejšie čerpadlo. 
- M. Pikulíková – do studne bola zabudovaná nádrž, ktorá je vzhľadom na vysokú 

vodu vyrážaná na povrch. Taktiež treba  preložiť káble, nakoľko sú  ťahané pod 
trávnikom. Dotaz: kto bude znášať náklady na elektrickú energiu a spotrebu vody? 
Navrhuje  namontovať samostatný elektromer   a vodomer. 

- Mgr. Imrichová -  Projekt 4.5 – dodnes nieje vyriešené odstránenie detských 
prvkov zo školského dvora na Malokarpatskom námestí. Zariadenie bolo odpílené, 
kovové časti doteraz vytŕčajú zo zeme a ohrozujú bezpečnosť detí. 

 
K bodu 3  
 
Predsedníčka komisie podala prítomným informáciu o zvýšení rozpočtu pre ZŠ s MŠ, 
schváleného na mimoriadnom miestnom zastupiteľstve dňa 18. 10. 2007. Rozpočet bol 
zvýšený spolu o 1.733 000 Sk. 
Komisia zobrala uvedenú informáciu na vedomie. 
 



K bodu 4 
 
Pani M. Pikulíková, členka Rady školy, podala podrobnú informáciu o výberovom konaní 
na miesto riaditeľa ZŠ Lamač. Výberová komisia sa skladá z 11 členov, prítomných bolo 
10, l1. ospravedlnený. Prítomná bola aj pracovníčka Krajského úradu p. Kollárová. 
Prebehlo neverejné a tajné hlasovanie. Otázky pripravili členovia výberovej komisie 
i pracovníčka Krajského úradu. Jednu otázku položil i prednosta MÚ Lamač Ľ. Plai. Do 
výberového konania sa prihlásila jedna kandidátka Mgr. A. Petáková.  
Mgr. A. Petáková predniesla, ako si predstavuje prácu na škole.  
 
Mgr. A. Petáková bola tajným hlasovaním jednohlasne schválená do funkcie riaditeľky 
školy. 
 
K bodu 5 
 
Využívanie telocviční v ZŠ Lamač bolo doplnené. Vo štvrtok od 16.00 -  17.00 hod. FK -  
veľká telocvičňa, streda 14.00 – 15.00 hod.  Rozsutec – malá telocvičňa.  
 
K bodu 6 
 
Predložené podklady sú zo Školského úradu. MČ Dúbravka zvyšovali  stravnú jednotku. 
Na základe porovnania bol vypracovaný návrh na zvýšenie stravnej jednotky v našej MČ, 
aby neboli rozdiely.  ZŠ s MŠ Lamač vstúpili do mliečneho programu, z čoho vyplývajú 
cenové zvýhodnenia pri nákupe tvarohu, syrov a mlieka.  
Členovia komisie zobrali informáciu na vedomie a  jednohlasne doporučujú MZ prijať 
tento návrh. 
 
K bodu  7 
 
Komisia zobrala na vedomie informácie o príprave Vianočného šachového turnaja. 
Tajomníčka B. Veselá v spolupráci s riaditeľkou školy Mgr. A. Petákovou vypracujú 
zmluvu o prenájme priestorov v ZŠ na uvedený termín. 
 
K bodu 8 
 
Tajomníčka na vyzvanie predsedníčky KŠS podala podrobnú informáciu i príprave akcie 
dňa 29. 11. 2007 – odovzdávanie cien najlepším športovcom MČ Lamač za rok 2007. 
Členovia KŠŠ boli oboznámení s menným zoznamom osôb navrhnutých športovými 
klubmi na ocenenie. Všetci navrhnutí boli odsúhlasení, jediným sporným bol Ing. Hammel 
za stolný tenis.  K uvedenej téme prebehla rozsiahla diskusia, z ktorej vyplynulo 
nasledovné rozhodnutie: 
Komisia odsúhlasila menný zoznam: za 7 členov, 1 sa  zdržal hlasovania. 
 
 
 
 
 
 
 



K bodu 9 
 
Rôzne 
 

a) Zimný štadión – informáciu podala Mgr. Imrichová. K problému sa vyjadril pán 
Orth. Informoval o rokovaní s p. Sochorom o pôvodnom zámere  postaviť zimný 
štadión v areáli futbalového štadióna. Bol by to komplex športovísk Lamača, ktorý 
by priťahoval obyvateľov.  Na stavebnej komisii bol pôvodný návrh odsúhlasený. 
Pán Sochor sa viac neozval. Následné informácie z Lamačana č. 10/07 vniesli do 
celej situácie rozruch. 

 
b) Predložený návrh rozpočtu na akcie KŠŠ boj komisiou jednohlasne odsúhlasený. 

 
c) Mgr. Petáková podala informáciu o príjmoch za nájmy a príjmovom účte. Na 

základe uvedených informácií komisia školstva schvaľuje návrh  pre finančnú 
komisiu zohľadniť v rozpočte na rok 2008 príjmy školstva (školné, zápisné, 
nájomné a cudzích stravníkov) a to buď rozdelením navrhnutej sumy v rozpočte na 
originálne kompetencie ( dotácia obce a príjmy) alebo prijatím uznesenia MZ na 
štvrťročné navyšovanie rozpočtu originálnych kompetencií školstva podľa 
odvedených príjmov školstva. 

 
d) Tajomníčka komisie predložila na prerokovanie Žiadosť o prenájom plochy 

hokejbalového ihriska v Lamači. Komisia doporučuje MÚ Lamač prenajať plochu 
OZ TJ pri SAV. 

 
e) Komisia odsúhlasila predbežný program Vianočného futbalového turnaja, ktorý sa 

bude konať v dňoch 14. – 15. 12. 2007 v telocvičniach ZŠ  Lamač. Malá telocvičňa 
– akcie pre deti – beh medzi kuželkami a pod. v čase 15.00 hod – 18.00 hod. Veľká 
telocvičňa: Piatok futbal 17,00 hod – 21.00 hod., sobota 9,00 hod – 21.00 hod. 

 
f) Predsedníčka podala informáciu o príprave predaja kníh v anglickom jazyku.  

Termín akcie by sa mal zosúladiť s vianočnými trhmi, ktoré sa pripravujú na    ZŠ.     
 
Požiadavka KŠŠ na MÚ Lamač: 
 
- poskytnúť informáciu o využití odstránenej preliezky  z areálu ZŠ a zabezpečení 

nových prvkov, ako náhradu.   
- poskytnutie finančných prostriedkov na pripravované akcie, 
- poskytnutie informácie o realizácii zmlúv v SOA Liberta na prenájom telocvične 

a platenie poplatkov za prenájom. 
 
Po prerokovaní všetkých bodov programu bolo rokovanie komisie  ukončené. 
 
Nasledujúce rokovanie KŠŠ je dňa 5. 12. 2007 o 16.30 hod. 
 

   
 

Overila  : Mgr. Mária Imrichová – predsedníčka KŠŠ  
Zapísala : Blanka Veselá – tajomníčka komisie 


